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Zitting van 21.01.20

#Onderwerp : Interpellatie van Mevr. Florence LEPOIVRE betreffende verschillende verkeersdrempels
die in onze gemeente zijn geïnstalleerd.#

Openbare zitting

Op de Van Becelaerelaan, op het kruispunt met de Kruisbooglaan, is onlangs een nieuwe verkeersdrempel
geïnstalleerd.
Deze verkeersdrempel, evenals andere op het grondgebied van onze gemeente, bijvoorbeeld in de Vinkstraat op
het kruispunt met de Ortolanenlaan of de Aartshertogenlaan iets onder het hoefijzer, is veel te hoog. Inderdaad,
tenzij je stopt en er met 5 km/u overheen rijdt of ongetwijfeld een 4x4 hebt, wat we de inwoners van Watermaal-
Bosvoorde zeker niet willen forceren, raken alle auto's de grond.
Het is natuurlijk essentieel om onze wegen te verbeteren om ieders veiligheid te garanderen en we moeten deze
verbeteringen voortzetten en andere ontwikkelen, zeker in de straten die in zone 30 liggen, om buitensporige
snelheden af te schrikken.
Aan de andere kant, als deze verbeteringen automobilisten dwingen om praktisch te stoppen en schade aan
voertuigen te veroorzaken, zult u het met mij eens zijn dat ze niet geschikt zijn voor onze straten.  
Dus mijn vragen zijn als volgt:

Bent u zich bewust van het feit dat verschillende verkeersdrempels in de gemeente bijna onbegaanbaar
zijn? Heeft u deze faciliteiten al geïnventariseerd?

Wat bent u van plan te doen om deze voorzieningen te herzien, zodat ze de voertuigen die eroverheen
rijden niet meer beschadigen?

Hoe snel kon je ingrijpen op de 3 verkeersdrempels waar ik je over vertelde?

De Raad keurt het voorstel van beraadslaging goed.
24 stemmers : 24 positieve stemmen.
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ALDUS GEDAAN EN BERAADSLAAGD IN ZITTING,
DOOR HET RAAD,

De Gemeentesecretaris, 
Etienne Tihon  

De Voorzitter, 
Cécile Van Hecke

VOOR EENSLUIDEND AFSCHRIFT
Watermaal-Bosvoorde, 22 januari 2020

De Gemeentesecretaris,

Etienne Tihon  

De Burgemeester,

Olivier Deleuze
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